

HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

採訪邀請

香港民研發布「我們香港人」與「世界同行」調查

香港民意研究所啟動「我們香港人」與及「世界同行」計劃,急市民所急,讓大眾說話,分析 民憤源頭,協助政府解決「沒有民調在手」的困擾。香港民研將於明天 (11 月 15 日) 舉行發 布會,公布以下民調數字:

Q1: 你有幾支持或者反對喺 8.31 太子站受傷嘅人對警方提出民事訴訟?

Q2: 你有幾支持或者反對將被指涉嫌喺 7.21 事件疏忽職守嘅警察停職候查?

Q3: 你有幾支持或者反對喺全港各區設置有錄影功能嘅智能燈柱?

Q4: 你有幾支持或者反對政府根據法例成立獨立調查委員會,去調查警方喺反修例事件之中使用武力嘅情況?

Q5: 社會上有意見認為警方派出嘅喬裝示威者曾經自己或者煽動其他示威者進行違法破壞活動。你有幾贊成或者反對呢種講法?

Q6: 社會暴力不斷升級,你認為特區政府需要負上幾大責任?

Q7: 社會暴力不斷升級,你認為警方需要負上幾大責任?

Q8: 社會暴力不斷升級,你認為示威者需要負上幾大責任?

Q9: 你有幾支持或者反對美國以《香港人權及民主法案》或者其他法案,去制裁香港警務處 處長,以表明佢要為所有違規濫用暴力嘅警員負責?

客席評論員將會在發布會上演繹結果,並就現時的困局建議解決方法,歡迎採訪,詳情如下:

日期: 2019年11月15日(星期五)

時間: 下午2時30分

地點: 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 #

講者: 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀

香港民研「我們香港人」計劃名譽總監 梁啟智 香港民研「我們香港人」計劃名譽總監 黃偉國 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝

查詢:請致電 3844 3111 聯絡李小姐或彭小姐。

2019年11月14日

由於本大廈地下正進行翻新工程,正門出口現已關閉,請按門口指示經後門進入大廈,不便之處,敬請 原諒。



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

Press Invitation

HKPOP releases "We Hongkongers" and "World Connect" Surveys

The "We Hongkongers" and "World Connect" projects initiated by the Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) of the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) aim at providing a platform for the public to voice their pressing needs, while at the same time providing opinion poll findings to the government to explain public angers. HKPOP will hold press conference **tomorrow (November 15)** to release the following survey findings:

- Q1: How much do you support or oppose people injured in Prince Edward station on August 31 taking civil action against the Police Force?
- Q2: How much do you support or oppose suspending the duties of police officers who allegedly neglected their duties in the 7.21 incident?
- Q3: How much do you support or oppose setting up smart lampposts with video recording function in various districts in Hong Kong?
- Q4: How much do you support or oppose the setting up of a statutory independent commission of inquiry by the government to look into the use of force by the Police Force in the anti-extradition law incidents?
- Q5: There are views that some undercover police officers have practiced or have instigated others to practice illegal destructive activities. How much do you agree or disagree with this view?
- Q6: Violence continues to escalate in the society. To what extent do you think the SAR Government need to bear the responsibility?
- Q7: Violence continues to escalate in the society. To what extent do you think the Police Force need to bear the responsibility?
- Q8: Violence continues to escalate in the society. To what extent do you think the protesters need to bear the responsibility?
- Q9: How much do you support or oppose the U.S. using the Hong Kong Human Rights and Democracy Act or other legislations to sanction the Hong Kong Commissioner of Police for his responsibility over police brutality demonstrated by individual police officers?

Media are invited to attend the press conference, during which honorary commentators will interpret the results and offer suggestions to resolve the current crisis, details as follows:

Date: November 15, 2019 (Friday)

Time: 2:30pm

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai #

Speakers: Robert Chung President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute

Leung Kai Chi
Benson Wong
Honorary Director, "We Hongkongers", HKPORI
Honorary Director, "We Hongkongers", HKPORI

Edward Tai Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute

For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111.

November 14, 2019

The front entrance at ground floor of SPA Centre has been closed due to maintenance works. Please follow the instructions posted at the entrance to enter the building via the rear entry. We are sorry for any inconvenience caused.